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SE.BRM.0002.5.2024 

 

Protokół nr 2 

 

II Sesja RMiG Kórnik odbyła się 15 maja 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 15:00, a zakończono  

o godzinie 17:14 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona 

Pawłowicz – Napieralska, radca prawny Przemysław Barczyński, kierownicy wydziałów 

urzędu MiG Kórnik, radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Filip Żelazny  

i mieszkańcy. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła II Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane  

i transmitowane w Internecie, a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula 

informacyjna wydana w związku z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji 

Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument jest załącznikiem do protokołu). Przewodnicząca 

przypomniała procedurę głosowania. Następnie poprosiła o zachowanie reguł dyskusji, 

kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Przewodnicząca RMiG Kórnik 

sprawdziła obecność. Stwierdziła, że w obradach uczestniczy 19 radnych (radni Piotr 

Szczepaniak i Maciej Brylewski spóźnili się na posiedzenie). Rada Miasta  

i Gminy Kórnik miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poinformowała, że proponuje wprowadzić,  

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad, punkt: Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik 

do kapituły opiniującej zgłoszenia w sprawie nadania tytułów: „Honorowy Obywatel 

Miasta i Gminy Kórnik”, „Zasłużony dla Miasta i Gminy Kórnik”, „Wyróżniony  

za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik”.  

Nie wniesiono zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad punktu: Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik  

do kapituły opiniującej zgłoszenia w sprawie nadania tytułów: „Honorowy Obywatel 

Miasta i Gminy Kórnik”, „Zasłużony dla Miasta i Gminy Kórnik”, „Wyróżniony  

za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik”  

- jako punktu 6. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak 
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Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Informacje Przewodniczącej RMiG Kórnik o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

a) powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego, 

b) powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego, 

c) powołania składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta  

i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego, 

d) powołania składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury i Polityki 

Społecznej Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru  

jej przewodniczącego, 

e) powołania składu osobowego Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru  

jej przewodniczącego, 

f) powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego. 

6. Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik do kapituły opiniującej zgłoszenia  

w sprawie nadania tytułów: „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Kórnik”,  

„Zasłużony dla Miasta i Gminy Kórnik”, „Wyróżniony za działalność na rzecz 

społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik”. 

7. Interpelacje. 

8. Zapytania. 

9. Wnioski radnych. 

10. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

11. Zakończenie sesji. 
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2. Wybór sekretarza obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska oświadczyła, że uważa funkcję sekretarza 

obrad za archaiczną. Powiedziała, że zaproponuje zaniechanie wyboru sekretarza,  

po reorganizacji sali posiedzeń.  

Na sekretarza obrad wybrano radnego Krzysztofa Bajońskiego. 

Głosowano w sprawie 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak 

 

4. Informacje Przewodniczącej RMiG Kórnik o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Przewodnicząca poinformowała, że prezydium RMiG Kórnik wykonywało czynności 

organizacyjne i techniczne w celu rozpoczęcia prac legislacyjnych przez radę. Ponadto 

II wiceprzewodniczący Jarosław Janowski uczestniczył w obchodach Dnia Optymisty 

(10.05.2024) z przedszkolakami z placówki nr 2 w Kórniku. 

 

Do obradujących dołączył radny Piotr Szczepaniak. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

 

5a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego: 

Przewodnicząca rady przedstawiła zakres działania komisji (dokument stanowi 

załącznik). Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy w składzie komisji rewizyjnej może  

być członek prezydium rady – Jarosław Janowski. Radca prawny Przemysław 

Barczyński odpowiedział, że nie. Zakaz łączenia funkcji wynika z zapisów ustawowych. 

Z listy członków komisji należało wykreślić także radnego Roberta Malińskiego. 



PROJEKT 

7 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poprosiła o zgłaszanie kandydatur  

na stanowisko przewodniczącego komisji. Radny Jarosław Janowski zaproponował 

radnego Jerzego Walczyka, wskazując na jego doświadczenie w przewodzeniu pracom 

komisji rewizyjnej w poprzedniej kadencji. Radny Jerzy Walczyk wyraził zgodę.  

Nie zgłoszono innych kandydatur.  

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Kórnik - radnego 

Jerzego Walczyka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Kórnik  

oraz wyboru jej przewodniczącego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

Uchwała nr II/4/2024 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

5b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru  

jej przewodniczącego: 

Przewodnicząca Rady MiG Kórnik przedstawiła zakres działania komisji (dokument  

jest załącznikiem do protokołu). Zapytała, czy radni chcą dołączyć do ogłoszonego 

wcześniej proponowanego składu komisji. Nie zgłoszono propozycji. Następnie 

poprosiła o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji. Radny Robert Maliński 

zgłosił radnego Sebastiana Stein wskazując, że będzie on działał dla dobra 

mieszkańców. Nie zgłoszono innych propozycji. Radny Sebastian Stein wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy 

Kórnik - radnego Sebastiana Stein. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 
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Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Iwona Kosmalska, Sebastian Stein 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

 

Głosowano w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy 

Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

Uchwała nr II/5/2024 
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5c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przedstawiła przedmiot działania komisji 

(dokument jest załącznikiem do protokołu). Radna Marta Kowalczyk zgłosiła chęć 

dopisania się do składu komisji. Przewodnicząca rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur 

na funkcję przewodniczącego komisji. Radny Jerzy Walczyk zgłosił kandydaturę 

radnego Adama Lewandowskiego. Podkreślił jego doświadczenie w pracy 

samorządowej. Radny Adam Lewandowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącego  Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta i Gminy Kórnik  -

radnego Adama Lewandowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

 

Głosowano w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta i Gminy Kórnik 

oraz wyboru jej przewodniczącego. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

Uchwała nr II/6/2024 

 

5d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru  

jej przewodniczącego: 

Przewodnicząca rady przedstawiła przedmiot działania komisji (załączony do protokołu). 

Radni: Jerzy Walczyk, Piotr Szczepaniak i Anna Maria Andrzejewska poprosili  

o wykreślenie z listy członków komisji. Radny Adam Lewandowski zgłosił kandydaturę 

radnej Danuty Paluszkiewicz na przewodniczącą komisji. Radna wyraziła zgodę  

na kandydowanie. Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta  

i Gminy Kórnik - radnej Danuty Paluszkiewicz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Paluszkiewicz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

 

Głosowano w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady 

Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

Uchwała nr 2/7/2024 
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5e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru 

jej przewodniczącego: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska także przedstawiła zakres działania komisji 

(dokument w załączeniu). Radna Iwona Kosmalska zawnioskowała o wykreślenie  

jej z listy. Przewodnicząca rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego 

komisji. Radny Robert Maliński zgłosił kandydaturę radnego Adama Zydronia, 

podkreślając jego przygotowanie merytoryczne do pełnienia funkcji. Radny Adam 

Zydroń wyraził zgodę na kandydowanie. Nie zgłoszono innych propozycji.  

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącego  Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 

Miasta i Gminy Kórnik - radnego Adama Zydronia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

 

Głosowano w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

Uchwała nr II/8/2024 

 

5f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta i Gminy Kórnik oraz wyboru  

jej przewodniczącego: 

Przewodnicząca rady omówiła przedmiot działania komisji (dokument w załączeniu). 

Radni Anna Maria Andrzejewska, Jerzy Walczyk, Jarosław Janowski i Danuta 

Paluszkiewicz zdecydowali o nie braniu udziału w pracach komisji. Następnie 

przewodnicząca RMiG Kórnik poprosiła o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego 

komisji. Radna Danuta Paluszkiewicz zgłosiła radną Iwonę Kosmalską. Wskazała  

na jej doświadczenie w pracach K.ROŚ. Radna Iwona Kosmalska wyraziła zgodę  

na kandydowanie. Nie zgłoszono innych kandydatur.  

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta i Gminy 

Kórnik - radnej Iwony Kosmalskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 

 

Głosowano w sprawie 

powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta  

i Gminy Kórnik oraz wyboru jej przewodniczącego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej Brylewski 



PROJEKT 

16 

 

Uchwała nr II/9/2024 

 

6. Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik do kapituły opiniującej zgłoszenia w sprawie 

nadania tytułów: „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Kórnik”, „Zasłużony dla Miasta  

i Gminy Kórnik”, „Wyróżniony za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik”: 

Przewodnicząca rady przedstawiła zapisy uchwały w sprawie nadawania ww. tytułów 

(załącznik do protokołu), dotyczące składu kapituły. Zapyta o kandydatury. Radna 

Danuta Paluszkiewicz zgłosiła radnego Adama Lewandowskiego. Radny wyraził zgodę. 

Radny Wojciech Fieduk zgłosił radnego Macieja Brylewskiego. Z uwagi na nieobecność 

radnego (spóźnił się na posiedzenie) i brak oświadczenia o zgodzie na kandydowanie, 

propozycja nie mogła być brana pod uwagę. Radny Wojciech Fieduk zgłosił kandydaturę 

radnej Magdaleny Pawlaczyk. Radna wyraziła zgodę. Radny Jerzy Walczyk zgłosił 

kandydaturę radnej Danuty Paluszkiewicz. Radna wyraziła zgodę. 

Głosowano w sprawie 

wyboru przedstawicieli RMiG Kórnik do kapituły: 1. Adam Lewandowski 2. Magdalena 

Pawlaczyk 3. Danuta Paluszkiewicz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Paluszkiewicz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Maciej Brylewski 

 

7. Interpelacje: 

Radny Jarosław Janowski złożył w formie pisemnej (załączone do protokołu) i omówił 

interpelacje w sprawach: 

- budowy urządzeń zwalniających ruch drogowy, 

- budowy aktywnych przejść drogowych, 

- projektów dróg rowerowych. 

Radny Jerzy Walczyk złożył w formie pisemnej (załączone do protokołu) i omówił 

interpelacje w sprawach: 

- lokalizacji cmentarza w PN części gminy, 

- przebudowy drogi Kamionki – Daszewice, 

- budowy świetlicy w Kamionkach. 

 

8. Zapytania: 

Radny Sebastian Stein zadał pytanie w imieniu mieszkańców o tegoroczną edycję 

BOGK. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że projekt w sprawie budżetu 

obywatelskiego zostanie przedstawiony na najbliższą sesję rady.  

 

Burmistrz poprosił o wskazanie przedstawicieli rady do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego. 

 

Radny Jerzy Walczyk zapytał o postępowanie w sprawie renowacji cmentarza 

ewangelickiego w Kamionkach. Burmistrz odpowiedział, że firma, z którą 13 maja br. 

miała zostać podpisana umowa, wycofała się. Procedura wyboru wykonawcy będzie 

wznowiona. 

Radny zapytał o realizację projektów drogowych. Kierownik Wydziału Inwestycji UMiG 

Kórnik Joanna Grzybowska wskazała szereg inwestycji, które będą realizowane. 

Powiedziała, że część projektów jest na etapie pozyskiwania decyzji ZRID. Procedura 

trwa ponad 3 miesiące. Wystąpiono także o pozwolenia na budowę.  
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Kolejne pytanie radnego dotyczyło budowy chodnika przy ul. Klonowej w Kamionkach. 

Kierownik wyjaśniła, że zadanie podzielono na dwa etapy. Jeden jest zależny od decyzji 

ZRID, dla kolejnego trwa procedura wydania pozwolenia na zabudowę.  

 

Radna Marta Kowalczyk, nawiązując do interpelacji radnego Jerzego Walczyka zapytała 

w imieniu mieszkańców, o wytyczenie przejścia dla pieszych przy przedszkolu  

w Szczytnikach – ul. Jeziorna. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak podkreślił,  

że placówka znajduje się przy drodze powiatowej. Opracowana koncepcja modernizacji 

drogi obejmuje m.in. przejścia dla pieszych. Wszelkie działania muszą zostać 

zaakceptowane przez ZDP. Mimo wielu rozmów nie osiągnięto porozumienia.  

W inwestycję miał się zaangażować inwestor prywatny. Rozmowy są kontynuowane. 

Radna zapytała o możliwość wprowadzenia rozwiązań natychmiastowych. 

Wiceburmistrz powtórzył, że wszystko zależy od zgód przedstawicieli Powiatu 

Poznańskiego. Zaznaczył, że jeśli droga byłaby gminną, przejście już by powstało. 

Podkreślił, że w sprawach bezpieczeństwa nie można wprowadzać rozwiązań 

tymczasowych. 

 

Do obradujących dołączył radny Maciej Brylewski. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 21 radnych. 

 

Radny Adam Zydroń zapytał o przyczynę opóźnień w procedurze przetargowej  

na modernizację ul. Zwierzynieckiej w Kórniku – Bninie. Kierownik Joanna Grzybowska 

wyjaśniła, że urząd oczekiwał na zgodę Wód Polskich. Radny zapytał czy w ramach 

budowy ul. Topolowej w Kórniku – Bninie przewidziany jest chodnik. Kierownik 

odpowiedziała, że w pierwszej, szerszej części ciągu. Zobowiązała się do sprawdzenia 

dokumentacji w celu podania szczegółów.  

Kolejne pytanie radnego dotyczyło wprowadzenia karty mieszkańca. Przypomniał,  

że składał interpelacje w tej sprawie. Sekretarz Iwona Pawłowicz – Napieralska 

powiedziała, że karta będzie dołączona do aplikacji miejskiej. Zostanie to poprzedzone 

rozmowami z przedsiębiorcami i przedstawicielami instytucji w celu pozyskania  
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jak największej oferty dla mieszkańców MiG Kórnik. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

uznał, że karta powinna być dostępna w ciągu 6 miesięcy.  

Radny Adam Zydroń zapytał, czy został zakupiony radar dla Policji. Wskazał  

na zwiększenie intensywności ruchu drogowego na ul. Błażejewskiej w Kórniku – Bninie, 

szczególnie w związku z korzystaniem z oferty KCRiS Oaza – Błażejewko. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że rozmawiał z komendantem 

komisariatu Policji w Kórniku nt. przeszkolenia funkcjonariuszy (w Kórniku nie ma działu 

drogowego). Radar kosztuje około 50 tys. zł. Zakup musi zostać poprzedzony 

podpisaniem porozumienia o wykorzystywaniu sprzętu.  

Ostatnie pytanie radnego dotyczyło budowy toalet publicznych w Kórniku – Bninie. 

Zapowiedział złożenie interpelacji w tej sprawie. Radny dodał, że toalety potrzebne  

są także przy promenadzie, przy ul. Jeziornej.  

 

Radna Iwona Kosmalska zapytała o etap prac nad budową chodnika Dachowa Nowina 

– SP Szczodrzykowo, inwestycji realizowanej w ramach BOGK. Kierownik Joanna 

Grzybowska odpowiedziała, że dokumentacja jest przygotowywana w celu uzyskania 

decyzji ZRID. Prace są na końcowym etapie.  

Radna zapytała także o budowę wiat przystankowych w Dachowie.  Kierownik Wydziału 

Eksploatacji Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik Anna Borowiak odpowiedziała,  

że lokalizacja wiat została uzgodniona w ramach przygotowywanej dokumentacji. 

Opracowywane są materiały do ogłoszenia przetargu. Radny Wojciech Fieduk 

podkreślił, ze sprawa jest pilna. 

 

Radny Michał Buchwald zapytał o przejście dla pieszych przy SP Radzewo. Kierownik 

Joanna Grzybowska odpowiedziała, że uwarunkowania drogi ograniczają możliwości 

modernizacji przejścia. Prowadzone są rozmowy z ZDP dotyczące wyboru metody 

poprawy bezpieczeństwa (wywyższenie lub doświetlenie). 

 

Radna Helena Świdurska przekazała pytanie mieszkańców o działania, które mogą 

zostać podjęte w celu ograniczenia prędkości pojazdów poruszających się drogami 

Jeziorną w Szczytnikach i Mostową w Kamionkach. Wskazała na problemy z przejściem 
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przez ulicę i wyjazdem z posesji. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że wystąpi w sprawie do ZDP.  

Kolejne pytanie radnej dotyczyło możliwości budowy peronów chodnikowych  

przy przystankach wzdłuż drogi Kamionki – Daszewice. Radna podkreśliła, że podczas 

deszczu pasażerowie wysiadają z autobusów w błoto. Radny Jerzy Walczyk powiedział, 

że zadanie jest umieszczone w projekcie. Kierownik Anna Borowiak przedstawiła 

szczegółowe rozwiązania.  

Radna Helena Świdurska zwróciła uwagę na doniesienia o nieprawidłowościach  

w działaniu schroniska dla zwierząt w Skałowie. Oświadczyła, że chce  

być reprezentantką MiG Kórnik w organach prowadzących placówkę. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że rozważy propozycję.  

 

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na sprawność hydrantów i skuteczność 

przeglądów/ kontroli instalacji. Kierownik Wydziału ET UMiG Kórnik wyjaśniła,  

że hydranty należą do dwóch operatorów: Aquanet i Wodkom. Punkty są sprawdzane. 

Wskazała, że po zgłoszeniu dotyczącym ul. Pasiecznej w Czmoniu stwierdzono awarię 

zasuwy. Kierownik podkreśliła, że znacznym problemem jest nielegalny pobór wody. 

Radny Jerzy Rozmiarek uznał, że Straż Miejska powinna prowadzić kontrole. Burmistrz 

odpowiedział, że nie jest to zadanie SM, a operatorów. Zwróci uwagę spółkom. 

 

Radny Piotr Szczepaniak zapytał o wyłączenie z projektu ul. Szkolnej w Robakowie 

odcinka od ul. Żernickiej do ul. Stachowskiej, z uwagi na procedury. Zapytał o przebieg 

sprawy. Burmistrz odpowiedział, że procedura trwa i są szanse na ogłoszenie przetargu 

w bieżącym roku. 

 

Radny Adam Zydroń zapytał kiedy zostanie uruchomiona mosińska magistrala 

wodociągowa. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że trwają próby 

techniczne. Po zatwierdzeniu instalacji, przepłukaniu i dezynfekcji wodociąg zostanie 

uruchomiony. Możliwe, że przed początkiem września br. Radny zapytał, czy istniejąca 

instalacja jest dostosowana do nowej magistrali. Wiceburmistrz odpowiedział,  

że w ramach zadania wykonano sieć odgałęziającą, która dostosowała infrastrukturę.  
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Radny zaznaczył, że uruchomienie magistrali wiąże się z rozwojem gminy. Zapytał  

na potrzeby ilu mieszkańców instalacja jest przystosowana. Wiceburmistrz wskazał,  

że dla wszystkich terenów przeznaczonych pod zabudowę plus nadwyżka. Woda  

jest zapewniona na kilkadziesiąt lat. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że jest to zapewnienie ilościowe. By zapewnić odpowiednią jakość ciśnienia wody 

budowane będą punktowe systemy podnoszenia ciśnienia. 

 

Radny Sebastian Stein, nawiązując do ogłoszonego przetargu na koncepcję drogi 

wojskowej Borówiec – Krzesiny zapytał, czy można w ramach zadania ułożyć rury 

kanalizacyjne. Burmistrz przypomniał, że zadanie realizuje ZDP na odcinkach Koninko – 

S11 i rondo w Borówcu  - Krzesiny. Równolegle Aquanet opracowuje projekt kanalizacji 

sanitarnej.  

 

9. Wnioski radnych: 

Radny Jerzy Walczyk poprosił członków Komisji Rewizyjnej o spotkanie po sesji w celu 

uzgodnienia spraw organizacyjnych. 

Następnie złożył w formie pisemnej (załączone do protokołu) i omówił wnioski  

w sprawach: 

- utwardzenia ścieżki ul Mieczewska – Leśny Zakątek w Kamionkach, 

- wydłużenia utwardzenia odcinka drogi ul. Mieczewskiej w Kamionkach, 

- budowy progów i oznakowania ulic Grabowej i Klonowej w Kamionkach. 

Radny Sebastian Stein, odnosząc się do ww. wniosków podkreślił, że stworzenie 

chodnika do SP w Kamionkach jest bardzo ważne dla mieszkańców. Przypomniał,  

że próbowano pozyskać środki w ramach BOGK.  

 

Radny Robert Maliński złożył wniosek do przewodniczącej rady o przedstawienie  

na kolejną sesję projektu uchwały w sprawie powołania komisji statutowej. Wskazał,  

że komisji jest potrzebna do rozważenia propozycji podziału K.IRiPP oraz utworzenia 

komisji organizacyjnej. Przewodnicząca przyjęła wniosek. Zebrali podjęli wstępną 

dyskusję nt. możliwego zakresu zmian w Statucie MiG Kórnik.  
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Radna Helena Świdurska zapytała, czy prowadzone są prace nad oświetleniem 

drogowym na odcinku ul. Mostowej, między przedszkolem, a ul. Jeziorną  

w Szczytnikach. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że koncepcja modernizacji 

drogi zawiera oświetlenie. Obecnie nie są prowadzone prace nad projektem.  

 

Radny Robert Maliński zawnioskował o podawanie informacji o terminach spotkań 

sołeckich, nie tylko na lokalnych tablicach ogłoszeń, ale  w mediach społecznościowych 

i w innych portalach gminnych, tak, by wiadomość dotarła do jak największej liczby 

osób. Ponadto zawnioskował o publikowanie protokołów ze spotkań, by osoby 

nieobecne miały wiedzę nt. podejmowanych  tematów.  

 

10. Wolne głosy, wnioski i informacje: 

Mieszkaniec Koninka zwrócił uwagę na działania deweloperów, którzy, jak stwierdził,  

nie szanują prawa budowlanego. Wskazał na problemy z powstającymi zbiornikami  

na nieczystości płynne. Powiedział, że nie są budowane zgodnie z przepisami. 

Powiedział także, że w pasie zieleni przy ul. Skowronkowej w Koninku powstał parking. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska wyjaśniła, że pozwolenia na budowę wydaje 

starostwo powiatowe. Burmistrz Przemysław Pacholski poprosił mieszkańca  

o sporządzenie wniosku w formie pisemnej. Zobowiązał się do przekazania uwag  

do Starostwa Powiatowego w Poznaniu.  

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Filip Żelazny przekazał włodarzom gminy 

gratulacje z okazji wyboru na radnych i burmistrza. Zapewnił, że będzie działał na rzecz 

gminy, mimo, iż został wybrany z innego okręgu. Burmistrz Przemysław Pacholski także 

złożył gratulacje i podziękował za obietnicę pomocy. Przypomniał, że jednym  

z ważniejszych tematów dla gminy, o których decyduje sejmik, jest modernizacja drogi 

Śrem – Kórnik i budowa łącznika drogowego między węzłem Kórnik PN drogi S11,  

a drogą S5. Zaapelował do radnego o działania w celu wykonania inwestycji. Gratulacje 

z okazji wyboru złożyła także Przewodnicząca Rady MiG Kórnik. 
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Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przedstawiła informacje organizacyjne 

dotyczące: 

- złożenia oświadczeń majątkowych, 

- wyznaczenia terminów dyżurów radnych, 

- szkolenia dla radnych, 

- harmonogramu prac rady: sesje będą się odbywały w ostatnią środę miesiąca, poza 

lipcem. Posiedzenia komisji stałych we wtorki i czwartki w tygodniu poprzedzającym 

sesję. W maju posiedzenia odbędą się: sesja 29.05.2024, godzina 14:00. Majowe 

posiedzenia komisji odbędą się w wyjątkowo poza harmonogramem, i tak:  22.05.2024 

godzina 11:00 K.EKiPS, godzina 13:00 K.ROŚ. 23.05.2024 godzina 8:30 K.BiF, godzina 

12:00 K.IRiPP. 28.05.2024 godzina 8:00 K. Rewizyjna. Termin K.SWiP ogłosi  

jej przewodniczący, 

- przekazania radnym sprawozdania o stanie gminy, 

- terminu Kórnickich Spotkań z Białą Damą i wyboru Białej Damy. 

 

Radna Iwona Kosmalska powiedziała, że posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odbędzie się 27.05.2024 o godzinie 14:00. 

 

11. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła II Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                        

 Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 

 

 

 


